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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de vragen die uw fractie gesteld heeft in het kader 
van artikel 47 van het Reglement van Orde inzake ontwikkelingen centrum De Heeg in relatie tot 
sporthal De Heeg. 

 
  
Vraag 1. Kunt u aangeven wat de stand van zaken is van de ontwikkelingen sporthal De Heeg?  

Antwoord 1: De ontwikkeling van sporthal De Heeg hangt nauw samen met de 
gebiedsontwikkelingen van het centrum in de Heeg. Momenteel worden er een aantal scenario’s 
uitgewerkt. De verwachting is dat na de zomervakantie 2020 hier meer duidelijkheid over is. 

 

Vraag 2. In hoeverre is duidelijk of sporthal De Heeg herontwikkeld wordt op de huidige locatie of 
dat deze alsnog verplaatst wordt?  

Antwoord 2: 

Het college heeft in juni 2019 ingestemd met de ontwikkelrichting van het centrum van De Heeg. En 
met de intentie om de plek van sporthal de Heeg vrij te spelen voor de aanleg van een wijkplein en 
groenvoorzieningen. Dit is nog steeds van toepassing. De definitieve keuze en invulling is onderdeel 
van het raadsvoorstel 2e tranche binnensportaccommodaties. Door onze zorgplicht voor het 
bewegingsonderwijs is er een zeer nauwe relatie met het raadsbesluit Integraal Huisvestingsplan 
Voortgezet Onderwijs (IHP). Dit raadsvoorstel 2e tranche binnensportaccommodaties wordt kort na 
het besluit IHP VO voorgelegd aan de raad. De huidige verwachting is dat dit het 1e kwartaal 2021 
zal worden. 

Er wordt ingezet op binnensportaccommodaties die de hele dag vol in gebruik zijn. Op deze manier 
werken we zowel aan optimale bezetting en kostenbeheersing. 
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Vraag 3. Hoe gaat u om met eventuele herplaatsing van huidige vaste gebruikers?  

Antwoord 3: 

Met de huidige gebruikers van de sporthal zijn reeds in juni 2019 de gesprekken opgestart. In 
verdere afwachting van de te ontwikkelen scenario’s, waar het transitieplan van de sporthal 
onderdeel van uitmaakt, worden de sportverenigingen na de zomervakantie verder geïnformeerd. 
Eventuele herplaatsing van gebruikers van de sporthal wordt zorgvuldig en in samenspraak met de 
gebruikers gedaan. 

 

Vraag 4. Kunnen de huidige vaste gebruikers van sporthal De Heeg rekenen op gelijkwaardige 
vervangende ruimtes?  

Antwoord 4: 

Uit de verdere gesprekken met de gebruikers zal blijken of dit in alle gevallen mogelijk en wenselijk 
is. Ook vanuit het perspectief van de gebruikers. Dit is onderdeel van het transitieplan. 

 

Vraag 5. Graag vernemen wij welke bedrag van de overgehevelde reserve vanuit het 
spreidingsbeleid buitensportaccommodaties (2,2 mln.) inmiddels is aangewend voor de sporthal De 
Heeg?  
Vraag 5 a. En waaraan deze bedragen zijn besteed?  
Antwoord vraag 5: Gezien de stand van zaken rondom de ontwikkelingen sporthal De Heeg is het 
gereserveerd bedrag nog niet aangewend.  
Antwoord vraag 5a. Niet van toepassing. 
 
 

 


